

劉千石議員的擬議決議案
Hon LAU Chin-shek's proposed resolution

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第 1 章)第 34(2)條)

《2000 年應課稅品 (修訂) (第 2 號) 規例》

議決將於 2000 年 11 月 29 日提交立法會會議省覽的《2000 年應課稅品 (修訂) (第 2 號) 規例》(即刊登於憲報的 2000 年第 330 號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

DUTIABLE COMMODITIES (AMENDMENT) (NO. 2) REGULATION 2000

RESOLVED that the Dutiable Commodities (Amendment) (No. 2) Regulation 2000, published as Legal Notice No. 330 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年火器及彈藥(修訂)(第2號)規例》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年火器及彈藥(修訂)(第2號)規例》(即刊登於憲報的2000年第331號法律公告)修訂,廢除第2(a)、(b)、(c)、(d)、(e)、(f)及(h)條。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

FIREARMS AND AMMUNITION (AMENDMENT) (NO. 2) REGULATION 2000

RESOLVED that the Firearms and Ammunition (Amendment) (No. 2) Regulation 2000, published as Legal Notice No. 331 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be amended by repealing section 2(a), (b), (c), (d), (e), (f) and (h).

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年火器及彈藥(儲存費)(修訂)令》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年火器及彈藥(儲存費)(修訂)令》(即刊登於憲報的2000年第332號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

FIREARMS AND AMMUNITION (STORAGE FEES) (AMENDMENT) ORDER 2000

RESOLVED that the Firearms and Ammunition (Storage Fees) (Amendment) Order 2000, published as Legal Notice No. 332 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年當舖商(修訂)規例》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年當舖商(修訂)規例》(即刊登於憲報的2000年第333號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

PAWNBROKERS (AMENDMENT) REGULATION 2000

RESOLVED that the Pawnbrokers (Amendment) Regulation 2000, published as Legal Notice No. 333 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年賣據(費用)(修訂)規例》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年賣據(費用)(修訂)規例》(即刊登於憲報的2000年第334號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

BILLS OF SALE (FEES) (AMENDMENT) REGULATION 2000

RESOLVED that the Bills of Sale (Fees) (Amendment) Regulation 2000, published as Legal Notice No. 334 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年有關簽署公文及雜項服務的費用(修訂)公告》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年有關簽署公文及雜項服務的費用(修訂)公告》(即刊登於憲報的2000年第335號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

FEES FOR OFFICIAL SIGNATURES AND MISCELLANEOUS SERVICES
(AMENDMENT) NOTICE 2000

RESOLVED that the Fees for Official Signatures and Miscellaneous Services (Amendment) Notice 2000, published as Legal Notice No. 335 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年香港終審法院費用(修訂)規則》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年香港終審法院費用(修訂)規則》(即刊登於憲報的2000年第336號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

HONG KONG COURT OF FINAL APPEAL FEES (AMENDMENT) RULES 2000

RESOLVED that the Hong Kong Court of Final Appeal Fees (Amendment) Rules 2000, published as Legal Notice No. 336 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年高等法院費用(修訂)規則》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年高等法院費用(修訂)規則》(即刊登於憲報的2000年第337號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

HIGH COURT FEES (AMENDMENT) RULES 2000

RESOLVED that the High Court Fees (Amendment) Rules 2000, published as Legal Notice No. 337 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年區域法院民事訴訟程序(費用)(修訂)(第2號)規則》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年區域法院民事訴訟程序(費用)(修訂)(第2號)規則》(即刊登於憲報的2000年第338號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

DISTRICT COURT CIVIL PROCEDURE (FEES)
(AMENDMENT) (NO. 2) RULES 2000

RESOLVED that the District Court Civil Procedure (Fees) (Amendment) (No. 2) Rules 2000, published as Legal Notice No. 338 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年死因裁判官(費用)(修訂)規則》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年死因裁判官(費用)(修訂)規則》(即刊登於憲報的2000年第339號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

CORONERS (FEES) (AMENDMENT) RULES 2000

RESOLVED that the Coroners (Fees) (Amendment) Rules 2000, published as Legal Notice No. 339 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年小額錢債審裁處(費用)(修訂)規則》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年小額錢債審裁處(費用)(修訂)規則》(即刊登於憲報的2000年第340號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

SMALL CLAIMS TRIBUNAL (FEES) (AMENDMENT) RULES 2000

RESOLVED that the Small Claims Tribunal (Fees) (Amendment) Rules 2000, published as Legal Notice No. 340 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年法律執業者(費用)(修訂)(第2號)規則》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年法律執業者(費用)(修訂)(第2號)規則》(即刊登於憲報的2000年第341號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

LEGAL PRACTITIONERS (FEES) (AMENDMENT) (NO. 2) RULES 2000

RESOLVED that the Legal Practitioners (Fees) (Amendment) (No. 2) Rules 2000, published as Legal Notice No. 341 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

田北俊議員的擬議決議案
Hon James TIEN Pei-chun's proposed resolution

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第 1 章)第 34(2)條)

《2000 年應課稅品 (修訂) (第 2 號)規例》

議決將於 2000 年 11 月 29 日提交立法會會議省覽的《2000 年應課稅品 (修訂) (第 2 號)規例》(即刊登於憲報的 2000 年第 330 號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

DUTIABLE COMMODITIES (AMENDMENT) (NO. 2) REGULATION 2000

RESOLVED that the Dutiable Commodities (Amendment) (No. 2) Regulation 2000, published as Legal Notice No. 330 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年火器及彈藥(修訂)(第2號)規例》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年火器及彈藥(修訂)(第2號)規例》(即刊登於憲報的2000年第331號法律公告)修訂,廢除第2(a)、(b)、(c)、(d)、(e)、(f)及(h)條。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

FIREARMS AND AMMUNITION (AMENDMENT) (NO. 2) REGULATION 2000

RESOLVED that the Firearms and Ammunition (Amendment) (No. 2) Regulation 2000, published as Legal Notice No. 331 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be amended by repealing section 2(a), (b), (c), (d), (e), (f) and (h).

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年火器及彈藥(儲存費)(修訂)令》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年火器及彈藥(儲存費)(修訂)令》(即刊登於憲報的2000年第332號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

FIREARMS AND AMMUNITION (STORAGE FEES) (AMENDMENT) ORDER 2000

RESOLVED that the Firearms and Ammunition (Storage Fees) (Amendment) Order 2000, published as Legal Notice No. 332 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年當舖商(修訂)規例》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年當舖商(修訂)規例》(即刊登於憲報的2000年第333號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

PAWNBROKERS (AMENDMENT) REGULATION 2000

RESOLVED that the Pawnbrokers (Amendment) Regulation 2000, published as Legal Notice No. 333 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年賣據(費用)(修訂)規例》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年賣據(費用)(修訂)規例》(即刊登於憲報的2000年第334號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

BILLS OF SALE (FEES) (AMENDMENT) REGULATION 2000

RESOLVED that the Bills of Sale (Fees) (Amendment) Regulation 2000, published as Legal Notice No. 334 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年有關簽署公文及雜項服務的費用(修訂)公告》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年有關簽署公文及雜項服務的費用(修訂)公告》(即刊登於憲報的2000年第335號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

FEES FOR OFFICIAL SIGNATURES AND MISCELLANEOUS
SERVICES (AMENDMENT) NOTICE 2000

RESOLVED that the Fees for Official Signatures and Miscellaneous Services (Amendment) Notice 2000, published as Legal Notice No. 335 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年香港終審法院費用(修訂)規則》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年香港終審法院費用(修訂)規則》(即刊登於憲報的2000年第336號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

HONG KONG COURT OF FINAL APPEAL FEES (AMENDMENT) RULES 2000

RESOLVED that the Hong Kong Court of Final Appeal Fees (Amendment) Rules 2000, published as Legal Notice No. 336 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年高等法院費用(修訂)規則》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年高等法院費用(修訂)規則》(即刊登於憲報的2000年第337號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

HIGH COURT FEES (AMENDMENT) RULES 2000

RESOLVED that the High Court Fees (Amendment) Rules 2000, published as Legal Notice No. 337 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年區域法院民事訴訟程序(費用)(修訂)(第2號)規則》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年區域法院民事訴訟程序(費用)(修訂)(第2號)規則》(即刊登於憲報的2000年第338號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

DISTRICT COURT CIVIL PROCEDURE (FEES)
(AMENDMENT) (NO. 2) RULES 2000

RESOLVED that the District Court Civil Procedure (Fees) (Amendment) (No. 2) Rules 2000, published as Legal Notice No. 338 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年死因裁判官(費用)(修訂)規則》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年死因裁判官(費用)(修訂)規則》(即刊登於憲報的2000年第339號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

CORONERS (FEES) (AMENDMENT) RULES 2000

RESOLVED that the Coroners (Fees) (Amendment) Rules 2000, published as Legal Notice No. 339 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年小額錢債審裁處(費用)(修訂)規則》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年小額錢債審裁處(費用)(修訂)規則》(即刊登於憲報的2000年第340號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

SMALL CLAIMS TRIBUNAL (FEES) (AMENDMENT) RULES 2000

RESOLVED that the Small Claims Tribunal (Fees) (Amendment) Rules 2000, published as Legal Notice No. 340 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第1章)第34(2)條)

《2000年法律執業者(費用)(修訂)(第2號)規則》

議決將於2000年11月29日提交立法會會議省覽的《2000年法律執業者(費用)(修訂)(第2號)規則》(即刊登於憲報的2000年第341號法律公告)廢除。

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(2) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

LEGAL PRACTITIONERS (FEES) (AMENDMENT) (NO. 2) RULES 2000

RESOLVED that the Legal Practitioners (Fees) (Amendment) (No. 2) Rules 2000, published as Legal Notice No. 341 of 2000 and laid on the table of the Legislative Council on 29 November 2000, be repealed.